



RWA
RICHARD WEIZE ARCHIVES

a division of Rockstar Records Ltd.
info@rock-star-records.co.uk
www.rock-star-records.co.uk

Various Artists

Hillbilly Goes Electric Rarest Of Rare Country Boogie Vol. 2

The RICHARD WEIZE ARCHIVES continue their series of 10" albums, and volume two of the country boogie recordings maintains the quality, and perhaps features better known songs. The cowboy singers also had to be heard and amplification of the instruments was replacing the acoustic cowboy sound. The combos had to play louder at Juke Joints to be heard over the often rowdy crowds.

On this volume we introduce Texas Cat Music, which was to become the new direction of hillbilly boogie music. These hepped up cowboys were hitting the groove, and making the groundwork for the birth of rockabilly.

Mark Armstrong, Bühl, Germany, August 2017

CATALOG NO. ALP 10514 RV

EAN



LABEL

Richard Weize Archives

GENRE

Hillbilly

TRACKS

10 (26:00 min.)

FORMAT

10" LP • Gatefold cover • Klappcover

Hier kommt ein weiteres 10"-Album aus der Serie 'Hillbilly Goes Electric' von RICHARD WEIZE ARCHIVES. Die zweite Folge hat denselben Qualitätsstandard und bietet etwas bekanntere Songs aus dem Country Boogie-Genre. Auch hier wurde der akustische Cowboy-Sound durch verstärkte instrumente ersetzt – die Combos mußten lauter spielen und sich Gehör verschaffen, um das oftmals rüpelhafte Publikum in den Juke Joints zu übertönen.

Auf dieser Folge präsentieren wir Texas Cat Music, die sich zum neuen Trend der Hillbilly Boogie Music entwickeln sollte. Diese auf-gepeppten Cowboys spielten fetzige Grooves und bereiteten damit den Weg für die Geburtsstunde des Rockabilly.

Übersetzung: Evelyne Gerstenberger

TRACKS:

- SIDE 1
1. **Reece Shipley:** Catfish Boogie
 2. **Tommy Mooney with Bobby Mooney & His Automobile Babies:** Bingo Boogie
 3. **Johnny Daume & His Ozark Ridge Runners:** Boogie Woogie Blond
 4. **Leroy Jenkins & His Texas Showboys:** Too Fat Boogie
 5. **Jack Rowe & His Wichita Mountain Boys:** Bomb Bosh Boogie
- SIDE 2
1. **Sunshine Sue & Her Rangers** feat. 'Cousin Joe' Maphis: Barn Dance Boogie
 2. **Valley Ranch Boys:** Gene Boogie (INSTRUMENTAL)
 3. **Preston Miller & The Drifters:** Sugar Street Boogie
 4. **Tiny Stokes & The Frontiersmen:** Blackfoot Boogie
 5. **Corky Edminister & His Kans Corral Gang:** Twin Guitar Boogie (INSTRUMENTAL)